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Vragen van de leden Van der Lee en Smeulders (beiden GroenLinks) aan de 
Ministers van Economische Zaken en Klimaat en van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over de primaire energiefactor (PEF) voor elektriciteit 
(ingezonden 10 oktober 2019). 

Vraag 1
Bent u nog steeds van mening dat een PEF van 1,45 realistisch is?1 

Vraag 2
Bent u bekend met het feit dat in 2018 het aandeel hernieuwbare energie is 
uitgekomen op 7,4 procent en dat hiermee de aannamen in de Nationale 
Energieverkenning (NEV) 2017 nog verder uit het zicht zijn?2 Deelt u de 
vaststelling dat een PEF van 1,45 niet aansluit op de werkelijkheid? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat bij een te lage PEF kopers van een woning worden 
misleid, omdat een woning een groener energielabel krijgt dan eigenlijk 
terecht is? 

Vraag 4
Bent u bereid de PEF aan te passen aan de nieuwe prognose in de Klimaat- 
en Energieverkenning (KEV)? 

Vraag 5
Welke belanghebbenden en experts staan achter een PEF van 1,45?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2018–2019, nr. 978
2 CBS, 29 mei 2019, https://www.cbs.nl/nl-nl/nieuws/2019/22/aandeel-hernieuwbare-energie-naar-

7-4-procent
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